
Bestyrelsesmøde 23-02-2021 

Deltagere: Eggert, Hans Jørgen, Per, Henrik, Jørgen (Konsulent), Jens 

1) Status på Holbækvej 

Projektet er afsluttet. Mangler kun opdatering i LER (Eggert/Hans) 

 

2) Målere 

Færre måler udskiftninger. Tendens til at det kun er målere placeret i målerbrønde der står af. Vi 

bør overveje om vores anbefaling om placering i målerbrønd er det mest hensigtsmæssige 

 

3) Økonomi 

Udsendelse af årsregninger forløb fint. Desværre har vi måttet rykke 19 forbrugere for betaling. Alle 

større poster er betalt. Projekt Holbækvej kostede 1,1 mio kr.  

Vi går over til forbrugsafregning i stedet for áconto ved næste halvårsregning. 

 

4) Drift 

Der opstår lavt vandtryk på Teglværksvej og meldes om brunt vand når Frode Laursen’s skifter 

vandet i deres brandsystemer, forbruget bliver heller ikke registret og bliver derfor en del af vores 

vandspild. Der etableres målere og evt reduktion, aftaler med Frode Laursen og installation 

(Eggert/Hans) 

FORS har adskillige målere siddende i spildevandsbrønde – der er intet forbrug og ’dødt vand’. Vi 

får lavet aftale med FORS om at tappe lidt vand periodisk (Eggert) 

 

5) By Nære Boringer (BNBO): 

Vi tager kontakt med ejer af landbrugsgrunde (Eggert/Jens) 

 

6) Generalforsamling 

Regnskabet er modtaget i udkast. Selve generalforsamlingen udsættes på ubestemt tid pga Corona 

(Eggert) 

 

7) LER-registrering 

Vores forløb med gennemgang af hele nettet for mere præcis registrering vil blive startet på 

Langåsen (Eggert/Hans) 

8) Afkalkning 

Vi modtager løbende spørgsmål om hvornår vi installerer afkalkningsanlæg. Der er enighed om at 

afvente udviklingen. De anlæg der ser ud til at virke er meget kostbare, billigere anlæg ser ud til at 

have begrænset virkning 

9) Eventuelt 

Kig på mere simpel metode til at beskrive fast afgift ved større installationer (Jens/Eggert) 

Finde mere effektiv løsning til opsugning af regnvand ved boringer (Jørgen)  

 

 

 

 


